

DCH Bestyrelsesmøde 7/10 2024

Mandag d.7 oktober 2024 kl. 1930-21:30

Klubhuset

Skovbakke 39

8766 Nørre Snede



1. Nyt fra formand v/Brian
 - Husudvalget
 - DCH kreds 2
2. Nyt fra at kassere v/Maj-Britt
 - Regnskab 1. halvår
 - Opkrævning træningsgebyr
3. Klubmodul v/Charlotte
 - Fremlæggelse af Klubmodul – ændringer/tilføjelser
 - Hvordan tilmelder nye medlemmer sig
 - Betaling via klubmodul
4. Status fra trænermødet
 - Hold i 2025 / træner
 - Juleafslutning
5. Salg af sponser aftale / banner.
 - Hvor langt er vi kommet?
 - Salgsmaterialer – hvem skal vi spørge af de erhvervsdrivende. Hvem kontakter hvem?
6. Event / Konkurrence
 - C/B lydigheds konkurrence
 - Event
7. Evaluering af arbejdsdag.
8. Generalforsamling 2025
 - Dato
 - Indbydelse
 - Valg – hvem er på valg
9. Eventuelt.
Næste møde??

Referat fra bestyrelsesmøde den 7/10 2024:

Fremmødt: Brian, Alex, Maj-Britt og Eeva.

Afbud: Helle og Charlotte

1. **Husudvalgt,**

Alle vinduer er skiftet i hele huset, der mangler kun lige de sidste finesser før det er helt færdigt.

Der er søgt tilskud på 20.000 til udskriften af varme pumpe (er købt) samt lys indenfor, så det bliver sat i gang i løbet af vinteren.

Der er mulighed for at søge tilskud ved borgerforeningen, hvis nogle har ideer evt. er der snakket om nyt gulv til salen eller gardiner til det store vindues parti.

Der vil i efteråret blive holdt hus møde igen.

Kredsen: Gennemgang af 1. halvår, der er lige pt. Et underskud på første halvår.

Formanden er stået af og alle er på valg til næste år, så det bliver spændene. Der er lidt uenigheder i kredsen lige pt. der er også lige pt. ved at blive ryddet op i økonomien i kredsen.

Der vil komme nye træner kurser og det første starter nu på lørdag.

Der vil i løbet af efteråret komme nye Rally skilte.

Der kommet nye regler i bestyrelses bogen som også vil komme ud til de enkelte foreninger.

Der er lige nu mulighed for at søge tilskud til nordic konkurrencer i andre nordiske lande, dette er der ved at blive kigget på da der har været lidt problemer omkring dette.

Konkurrence kalender for 2025 er ved at blive lagt en sidste hånd på.

2. **Regnskab** for første halvår er gennemgået, der er et underskud, men da der ikke er betalt trænings gebyr endnu, vil det hjælpe på det. Maj-Britt laver et skriv, som sendes ud her i oktober.

Der er lavet en del forbedringer i 2024 som også afspejles i regnskabet og derfor også et underskud, disse forbedringer er mange langsigtede og skulle gerne ikke komme foreløbigt de næste

år.

Der er stadig nogle ting som hænger i forhold til kasserere skiftet som stille og roligt er ved at

komme på plads.

3. Er sprunget over pga. afmelding til bestyrelsesmøde.

4. **Gennemgang af Eeva,**

Hvalpehold stopper nu her men køre året ud.

Træner af hvalpe hold Lone fortætter og Louise kommer til.

AK forsætter agility holdet.

Familie og ung hunde er samlet, Eeva og Jette træner dem.

Lone vil komme over at hjælpe efter hvalpe hold.

C/B vil søger om en træner.

Spor stopper nu og bliver rykket over til weekend.

Der er rigtig mange hundefører og folk er glade for at være her, samt der er nogle som vi har måtte afvise desværre.

Jette og Brian har lavet en stillingsopslag på lydighedstræner som snart sendes ud.

Mulighed i november for at få foto af sin hund, Jacob vil sætte et studie op. Det som de betaler går direkte til klubben.

Juleafslutning, fælles for alle tirsdag, med tilbehør (æbleskiver og gløgg)

Trænerne gennemgår medlemslisterne 4 gange om året, og giver besked til kasserer

5. Forslag på priser på banner/sponsor.

Vi har fået et tilbud på banner, og grafiker timepris.

Alex hører om en pris ved fodboldbanen,

inden vi melder mere ud.

Vi skal have fundet et passende leje for et sponsorat

Hvalpe pakker køre rigtig godt, Chalotte har godt styre på det.

OK tank, kommer til Nørre Snede, Brian skriver til OK omkring opstart.

Hvem skal vi spørge, vi venter til vi har fået en pris, inden vi laver en salgs tale.

6. Vi satser på at vi har den 10/5 2025, men vi afventer stadig kredsen.

7. Rigtig godt besøgt, det kunne være fedt vis der kom lidt flere efterfølgende til de sidste ting.

Man kunne evt. næste år tage to dage i to forskellig mdr. Præriefesten syntes rigtig godt

om det. Næste arbejdes dag kunne evt. være i start juni.

8. Dato for General forsamling 21/01 2025 kl. 19.30. Indbydelse, sender Maj-Britt ud 3/12 til

juleafslutning.

På valg er: Eeva og Charlotte.

Suppleanter og revisor er altid på valg.

9. Næste møde, februar 2025 mandag den 10/02 kl. 19.30.